
Generalforsamling i Adsbøl Borgerforening . 14-03-2024.

1. Valg af dirigent.
Kasper blev valgt. 

Generalforsamlingen var beslutningsdygtig.

2. Bestyrelsens beretning.
Der var mødt 32 medlemmer.

Mona aflagde beretning og gennemgik årets aktiviteter.

Dart mandag

Nørklerne tirsdag formiddag

Strandrensning og ren ren by gik fint

Skt. Hans blev aflyst på grund af tørke.

Sommerfest blev til fællesspisning.

Byggetilladelsen til cykelskulpturene, der skal stå en i hver ende af byen, er i 
kommet i hus.

Den gule linieføring, det er den kystnære sti bliver gennemført. Vi har  haft 
god hjælp fra Charlotte Engelbrecht og Didde Lauritzen.

Fællesspisning har god tilslutning

Der er gang i udlejning til private.

Fastelavn havde tilslutning af 14 børn og 10 voksne.

Nytårskur for Landsbylagune, forløb fint. Der blev lavet mange pindemadder.
Borgerforeningen fik meget ros for arrangementet.

Ugen 42 var der stenmaling og fabrikation af julestjerner.

I november blev der afholdt møde med kommunen, hvor vi fik at vide 
fremover skal vi selv stå for rengøring. Vi har fået en støvsuger fra 
Ahlmannsparken. Vi ha indkøbt grej til gulvvask.
Vi fik intet svar på om der kommer internet i Klubhuset.
Der er kommet nye døre og vinduer.

Borgerforeningen har fået højskolesangbøger af menighedsrådet. 

Der var ikke meget debat om bestyrelsens beretning.



3. Regnskab.
Erik gennemgik regnskabet.

Årets resultat er 11.446 kr. 

4. Indkomne forslag.
Ingen.

5. Vedtægtsændringer.

Ingen forslag

6. Kontingent. 
Bestyrelsen foreslår uændret 100 kr. pr. husstand.
Det blev vedtaget.

Der blev diskuteret betaling af kontingent, folk glemmer hvor oplysningerne 
findes. Mulighederne bliver de samme. Betalingen kan foregå på Mobile Pay 
og ved overvisning til Borgerforeningens konto.
Kontonummer og nummer til Mobile Pay findes på årsprogrammet.

7. Valg.

7a. På valg er.

Erik for 2 år. Modtager genvalg. Genvalgt

Benny for 2 år. Modtager genvalg. Genvalgt

Torben for 1-2 år. Genvalgt for 2 år

John C. for 1-2 år Genvalgt for 2 år

7b. Valg af 2 suppleanter for 1 år.

Jens Jørgensen fortsætter

Mette Teglgård blev ny suppleant.

7c. Valg af 2 revisorer. 
Claus fortsætter
Thorkild fortsætter

8. Evt.
Der blev snakket rottebekæmpelse. 
Muligheden var rottespærre i de store brønde. Bestyrelsen skal tage kontakt 
til kommunen.

Der blev foreslået at der besluttes en grundbeholdning i kassen.



Der blev forslået at etablere en legeplads.
Der er mulighed for at søge fonde.


